

CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC COUNCIL

NATO UNCLASSIFIED AND PUBLIC DISCLOSED *2-1-67 B (66-67)*

EXEMPLAIRE

COPY

N^o 140

ORIGINAL: ENGLISH
31st March, 1967

NATO RESTRICTED
NOTICE
AC/261-N/2

SPECIAL GROUP ON THE FUTURE TASKS OF THE ALLIANCE

FUTURE MEETINGS

Note by the Secretary

Delegations are reminded that Permanent Representatives, in a private meeting on Wednesday, 29th March, 1967 agreed in principle to schedule the first meetings of the four sub-groups as follows:

Sub-Group 1 on "East-West Relations": Monday, 17th April, 1967 at 10.30 a.m. and 3.15 p.m.

Sub-Group 2 on "Inter-Allied Relations": Monday, 17th April, 1967 at 10.30 a.m. and 3.15 p.m.

Sub-Group 3 on "General Defensive Policy of the Alliance": Tuesday, 18th April, 1967 at 10.30 a.m. and 3.15 p.m.

Sub-Group 4 on "Developments in Regions outside the NATO Area": Tuesday, 18th April, 1967 at 10.30 a.m. and 3.15 p.m.

(Signed) F.C. MENNE

OTAN/NATO,
Paris, (16e).

NATO RESTRICTED

CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC COUNCIL
NATO UNCLASSIFIED AND PUBLIC DISCLOSED

201-23 (60-67)

EXEMPLAIRE N° 65
COPY

ORIGINAL: ANGLAIS
31 mars 1967

NATO DIFFUSION RESTREINTE
NOTE
AC/261-N/2

GROUPE SPECIAL SUR LES TACHES FUTURES DE L'ALLIANCE

FUTURES REUNIONS

Note du Secrétaire

Il est rappelé aux délégations que les représentants permanents, au cours d'une réunion privée tenue le mercredi 29 mars 1967, ont décidé en principe que les quatre sous-groupes tiendraient leur première réunion dans les conditions indiquées ci-après:

Sous-Groupe 1 sur les "Relations Est-Ouest": Lundi 17 avril 1967 à 10h30 et 15h15.

Sous-Groupe 2 sur les "Relations entre les Alliés": lundi 17 avril 1967 à 10h30 et 15h15.

Sous-Groupe 3 sur la "Politique générale de défense de l'Alliance": mardi 18 avril 1967 à 10h30 et 15h15.

Sous-Groupe 4 sur l'"Evolution de la situation dans les régions extérieures à la zone de l'OTAN": mardi 18 avril 1967 à 10h30 et 15h15.

(Signé) F.C. MENNE

OTAN/NATO
Paris (16e)

NATO DIFFUSION RESTREINTE